

# Sameiet Siriskjeret 11-27 (1704)

## Protokoll

|                  |                                                                                                                                    |
|------------------|------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|
| MØTENUMMER       | 7-18                                                                                                                               |
| NÅR:             | tirsdag, 30. okt 2018 17:00 - 18:30                                                                                                |
| HVOR:            | Fellesrommet                                                                                                                       |
| MØTE INNKALT AV: | Terje Netland                                                                                                                      |
| FREMMØTTE:       | Sigrun Aasen<br>Magnus Øgård Meisal<br>Geir Lillegraven<br>Kristine Birkeland<br>Terje Netland<br>Arne Bernt Dahle<br>Guro Waksvik |

## SAKSOVERSIKT

### SAK 1

Budsjett 2019

### SAK 2

Siriskjeret 19 og 21A

### SAK 3

Avregning energi

### SAK 4

Fellesstikk i garasje

### SAK 5

Bidlingspool Innovation Dock

### SAK 6

Eventuelt

## SAK 1      Budsjett 2019

---

|                    |                                                   |
|--------------------|---------------------------------------------------|
| SAKSNUMMER         | 1                                                 |
| SAKSINFORMASJON    | Se vedlagte budsjettpapirer                       |
| FORSLAG TIL VEDTAK | Budsjettprotokoll fylles ut og oversendes OBOS    |
| VEDTAK             | Se egen protokoll                                 |
| VEDLEGG:           | <u><a href="#">Protokoll budsjettmøte.pdf</a></u> |

## SAK 2      Siriskjeret 19 og 21A

---

|             |   |
|-------------|---|
| SAKSNUMMER  | 2 |
| Side 1 av 3 |   |

## SAKSINFORMASJON

Svar fra kommunen:

Ser på byggetegningene at utbygger fjernet den ene inngangsdøren underveis i prosessen, men adressene var allerede tildelt, og endringen ble ikke fanget opp.

Som Iren skisserer i mailen under, er det to alternativer:

1. Adressene beholdes slik de er nå, og dere setter opp ekstra skilt med 21A.
2. De to leilighetene i 21A får adresse Siriskjeret 19, H0101 og H0102. H0101 i 19 endres til bolignummer H0103. 21A blir da slettet. Hvis dere ønsker kan vi gjøre om 21B til ren 21, eller bare la den ligge som 21B.

Det korrekte er at hver ytre inngang skal ha én adresse, men i dette tilfellet kan det også løses med ekstra skilt. Gi tilbakemelding hvis dere ønsker en omadressering, så skal vi ordne det.

## FORSLAG TIL VEDTAK

Leilighetene i 21A får Siriskjeret 19. 21B blir ren 21.

## VEDTAK

Leilighetene i 21A får Siriskjeret 19. 21B blir ren 21.

I tillegg endres 27B til 27.

## VEDLEGG:

[Siriskjæret.docx](#)

## SAK 3      Avregning energi

---

### SAKSNUMMER

3

### SAKSINFORMASJON

Signere formell avtale med OBOS

### FORSLAG TIL VEDTAK

Avtale signeres

### VEDTAK

Avtale signert og oversendt til Obos.

### VEDLEGG:

[1704 - Tilleggsavtale om bistand ved manuell energiavregning.docx](#)

## SAK 4      Fellesstikk i garasje

---

### SAKSNUMMER

4

### SAKSINFORMASJON

Ny diskusjon rundt felles stikk i garasje.

### FORSLAG TIL VEDTAK

Vi står ved vedtak som ble gjort i møte 6-18 sak 8.

### VEDTAK

Skilter er bestilt og vil bli hengt opp snarest.

## SAK 5      Bildelingspool Innovation Dock

---

|                    |                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                           |
|--------------------|---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|
| SAKSNUMMER         | 6                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                         |
| SAKSINFORMASJON    | Vi ønsker å sette opp en bildelingspool for medlemmene av innovation dock utenfor på ansattparkeringen vår. Det vil være to plasser som blir dedikert til bildelingen til å begynne med. De er selvsagt snakk om EL biler og vi må derfor legge opp strøm til lading. Vi vil koble oss på vårt eget strømnnett. Trenger avklaring med styret på dette før vi setter i gang. Det blir da snakk om å montere opp to ladepunkt på parkeringsplassene utenfor Siriskjeret 11. |
| FORSLAG TIL VEDTAK | Siriskjær Næring AS gis tillatelse til å montere to EL-billadere til sine utvendige parkeringsplasser på veggen til Siriskjeret 11.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                       |
| VEDTAK             | <p>Styret mener det er for lite parkeringsplasser slik det er om det ikke skal ytterligere reduseres.</p> <p>Dette må tas opp i beboermøte og stemmes over der.</p>                                                                                                                                                                                                                                                                                                       |

## SAK 6      Eventuelt

|                 |                                                                               |
|-----------------|-------------------------------------------------------------------------------|
| SAKSNUMMER      | 7                                                                             |
| SAKSINFORMASJON | Vi må ha en gjennomgang av noen av våre avtaler                               |
| VEDTAK          | <p>Vi ser på følgende avtaler:</p> <p>Strøm</p> <p>Vaktmester</p> <p>Vask</p> |

## SIGNERING

\_\_\_\_\_  
SIGRUN AASEN

\_\_\_\_\_  
MAGNUS ØGÅRD MEISAL

\_\_\_\_\_  
GEIR LILLEGRAVEN

\_\_\_\_\_  
KRISTINE BIRKELAND

\_\_\_\_\_  
TERJE NETLAND

\_\_\_\_\_  
ARNE BERNT DAHLE

\_\_\_\_\_  
GURO WAKSVIK